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وزیر ورزش:
استقلال،  پرسپولیس و گل گهر هنوز حذف نشده اند! 

وزیر ورزش و جوانان ابراز 
امیدواری کرد که دو باشــگاه 
اســتقلال و پرســپولیس از 
حذف  آســیا  قهرمانان  لیگ 
نشوند. وی هم چنین می گوید 
مشکل باشگاه  گل گهر نیز به 
منظور حضور در این رقابت ها 
اظهارات  این  می شــود.  حل 
در حالی اســت که AFC رســما اعلام کرده است این باشگاه ها از فصل 2022 
لیگ قهرمانان آســیا محروم هستند.  به گزارش ایســنا، حمید سجادی درباره 
حذف تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا، اظهار کرد: 
ان شاءالله که حذف نمی شــوند و هنوز امیدوار هستیم، پنج روز دیگر از فرصت 
 AFC استیناف خواهی باقی مانده است و فدراسیون فوتبال ایران به عنوان عضو
به دو باشگاه سه ماه مهلت زمانی داد که هنوز این مهلت تمام نشده و باشگاه ها 
در تلاش هستند تا تکالیفی که از سال 20۱۶ انجام نشده است را انجام دهند. وی 
ادامه داد: تیم فوتبال گل گهر هم بود که بدهی داشت و هشت روز دیر پرداخت 
صورت گرفت که این مســئله نیز حل می شود. وزیر ورزش و جوانان با اشاره به 
اینکه پرسپولیس و استقلال تا پایان دی ماه در حال تکمیل مدارک بودند و دو 
هفته قبل به یک باره از طرف شــرکتی که بحث های حرفه ای ســازی AFC را 
دنبال می کند ضرب الاجل پنج روزه آمد، گفت: در حال حاضر طرف حساب ما 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نیست و با این شرکت طرف هستیم. سجادی افزود: این 
درحالی است که تمامی باشگاه های چین حذف شده اند، عربستان ۱0 درخواست 
داشــته که با حذف سه مورد همراه شــده است و در حال حاضر پرسش ما این 
اســت که کنفدراسیون فوتبال آســیا چگونه مهلت فدراسیون خودش را که به 
رسمیت می شناسد نادیده گرفته و به یک باره به هواداران و مدیریت دو تیم شوک 
وارد کرده اســت. به گفته سجادی بحث مالکیت مشترک دو باشگاه استقلال و 
پرســپولیس نیز حل شده است. به گزارش ایسنا،  این اظهارات درحالی از سوی 
وزیر ورزش و جوانان مطرح شده است که ۱۷ دی ماه  سال جاری کنفدراسیون 
فوتبال آســیا در اطلاعیه ای رســمی از ابطال قطعی پروانه حرفه ای ســه تیم 
استقلال، پرسپولیس و گل گهر سیرجان و غیبت این سه تیم در لیگ قهرمانان 
آســیا خبر داد. در عین حال با کنار رفتن دو تیم پرسپولیس و استقلال از لیگ 

قهرمانان آسیا سیدبندی فصل جدید رقابت ها نیز با تغییراتی روبرو شده است.

به میزبانی استان مازندران
برگزاری اردوی استعدادیابی منطقه ای زیر 19 سال 

فوتبال پسران مازندران و گیلان
اردو و اســامی بازیکنــان 
اردوی  بــه  شــده  دعــوت 
اســتعدادیابی منطقه ای زیر 

۱9 سال پسران اعلام شد.
به گزارش ســایت رسمی 
فدراســیون فوتبــال، اردوی 
ای  منطقــه  اســتعدادیابی 
زیــر ۱9 ســال از تاریخ 22 
/۱400/۱0 لغایــت ۱400/۱0/23 به میزبانی هیئت فوتبال مازندران در شــهر 

ساری برگزار خواهد شد.
اسامی بازیکنان دعوت شده به شرح زیر است:

غلامرضا کرمی، ســید یاسین حســینی، محمد جواد منتظری، پویا بیانی، 
سید امیر احمد حسینی، امیر حســین حبیب زاده، مجتبی جوانی، سعید توپا 
اسفندیاری، ابوالفضل فرجی، محمد عینالی، سید علی حسینی پنبه چوله، نیکان 
اسماعیلی کیادهی، یاسین حسین زاده، سید مهدی دریاباری، عبدالرضا رامشگر

گفتنی است، بازیکنان دعوت شــده باید در موعد مقرر همراه با اصل کارت 
واکســن کووید ۱9 و اصل بیمه ورزشی در ســاری جاده فرح آباد جاده پلاژها 

مجتمع پردیس ناجا نیروی انتظامی حاضر شوند.

رضا شجیع: 
وزارت ورزش به دنبال برگزاری انتخاباتی سالم 

و منصفانه است
انتخابــات  کاندیــدای 
اســکیت در مورد  فدراسیون 
تعویق دوهفتــه ای انتخابات 
گفــت: وزارت ورزش برگزاری 
صحیح و منصفانــه انتخابات 
فدراســیون های ورزشــی در 
چارچوب اساســنامه جدید را 
دنبــال می کند.  بــه گزارش 
خبرگزاری مهر، رضا شجیع کاندیدای ریاست فدراسیون اسکیت با رد شایعاتی که 
در مورد تعویق انتخابات فدراسیون ایجاد شده است، گفت: به شخصه طی سه ماه 
گذشته شاهد تلاش ها برای برگزاری انتخاباتی منصفانه و بی طرفانه بودم و معتقدم 
مجمع فدراســیون اسکیت با نگاه دقیق به سوابق و برنامه نامزدهای انتخاباتی، به 
فرد مورد نظر و اصلح رأی خواهد داد.  شجیع در ادامه افزود: باید به سیاست ها و 
تصمیم های کلان وزارت ورزش و جوانان اعتماد داشت و اجازه داد دست اندرکاران 

امر، ورزش را براساس صلاح کشور در مسیر پیشرفت و تعالی قرار دهند.

مدیر تیم های ملی تنیس منصوب شد
رئیس فدراســیون تنیس 
حکمــی،  در  کشــورمان 
»فرشــاد صفتی« را به عنوان 
مدیر تیم های ملی این رشته 
منصوب کرد. به گزارش ایرنا؛ 
با حکــم داود عزیزی رئیس 
کشورمان،  تنیس  فدراسیون 
فرشاد صفتی به عنوان مدیر 
تیم های ملی تنیس منصوب شــد. وی  پیش از این ســابقه مدیر و سرپرستی 
تیم های ملی، سرپرست و دبیر هیات تنیس تهران و سرپرست دبیری فدراسیون 

تنیس را در کارنامه خود داشت.

مهاجم جوانی که استقلال و پرسپولیس 
او را می خواهند

به گزارش فوتبالی، علیرضا 
کوشــکی مهاجــم جــوان و 
2۱ ســاله پیکانی هــا یکی از 
پدیده های نیم فصل اول لیگ 
بیست و یکم تا به اینجای کار 
بوده که مورد توجه سرخابی ها 
قرار گرفته است. مهاجمی که 
مدنظر مهدی مهدوی کیا برای حضور در رقابتهای تاجیکستان تیم ملی زیر 23 سال 
هم بود اما باشگاه پیکان کوشکی را به تیم زیر 23 سال نداد. طی روزهای گذشته 
خبر علاقه استقلال و فرهاد مجیدی به جذب این بازیکن مطرح شد و حالا گفته 
می شــود که پرسپولیس به دنبال مهاجم پیکان است. این بازیکن که پیش از این 
ســابقه کار کردن زیر نظر حمید مطهری را داشته حالا بیشتر از قبل مورد توجه 
پرسپولیس قرار گرفته چرا که با توجه به مصدومیت عیسی آل کثیر از یکطرف و 
ضعف گلزنی مهاجمان پرسپولیس از طرف دیگر، یحیی گل محمدی و همکارانش به 
دنبال جذب یک مهاجم در بازار زمستانی هستند و گویا کوشکی یکی از گزینه های 
اصلی آنهاست. کادر فنی پرســپولیس معتقد است سبک بازی این بازیکن بسیار 
شبیه به علی علیپور است و می تواند در پرسپولیس تبدیل به یک ستاره شود. در این 
بین باید به این موضوع اشاره کرد با توجه به نیاز بیشتر پرسپولیس به جذب مهاجم 
گلزن و همچنین روابط خوب یحیی گل محمدی و مجتبی حسینی شاید شانس این 
بازیکن برای حضور در جمع قرمزها بیشتر باشد. امروز یکی از روزنامه ها هم مدعی 
شد شاید روابط نه چندان خوب اکبر محمدی با فرهاد مجیدی مانع انتقال احتمالی 
کوشکی به استقلال شود البته تصمیم نهایی را در این باره مدیران پیکان خواهند 
گرفت و باید دید رضایتنامه این بازیکن برای کدام یک از دو تیم صادر خواهد شد و 

بحث عدد و رقم هم در این باره مهم خواهد بود.

اخبار کوتاه

هرچند باشــگاه های ایرانی از حضور در فصل جدید لیگ 
قهرمانان آسیا محروم شده اند، اما بر خلاف اخبار مطرح شده 
محرومیت دو ساله در کار نیست. در صورتی که آنها ایرادات 
خــود را برطرف کنند فصل آینده به مهم ترین و معتبرترین 

مسابقات باشگاهی قاره کهن باز خواهند گشت.
به گزارش ایرنا، خط قرمز AFC بر روی نام باشــگاه های 
ایرانی و کنار گذاشتن سرخآبی ها و همچنین گل گهر از لیگ 
قهرمانان آســیا اتفاق تلخ و غیر قابل بــاوری را برای فوتبال 
ایران رقم زد. البته این مهم با واکنش های متفاوتی روبرو شده 
است. بحث صدور مجوز حرفه ای باشگاه های ایران به خصوص 
دو تیم پر طرفدار اســتقلال و پرســپولیس به موضوع مورد 
بحث فوتبال ایران در ماه های اخیر تبدیل شــده است. یک 
ماه پیش اعضای کمیته مجوز حرفه ای در ایران، در حرکتی 
خودجوش اعلام کردند که مجوز پرسپولیس و استقلال تنها 
ســه ماه اعتبار دارد که البته قابل پیش بینی بود این فرصت 
باعث نگه داشتن نمایندگان پر طرفدار ایران در لیگ قهرمانان 

آسیا نخواهد شد.
کنفدراســیون فوتبال آسیا کمیته ای را در ایران مشخص 
کرده تا مدارک تیم های شرکت کننده در لیگ قهرمانان آسیا 
را مورد بررســی قرار دهد و ای اف سی گزارشات را بر اساس 
 AFC .نظرات کمیته بــدوی؛ تایید، رد یا اصــلاح می کند
ســامانه ای دارد که زیر نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا است 
و در آن آیتم هایی را مشــخص و مقررات و ضوابطی را اعلام 
کرده که بر اساس آن باشگاه های درخواست کننده مجوز که 
می خواهند در آسیا باشند باید اطلاعات و فایل های خودشان 

را در سامانه را بارگذاری کنند و این مدارک بعد از آن توسط 
هیات های بدوی رسیدگی می شود.

مردودی در اسناد حقوقی
اسناد حقوقی باشــگاه برای کنفدراسیون فوتبال آسیا از 
عمده ترین و مهم ترین مدارک محســوب می شود و می توان 
گفت ای اف سی با هیچ کشــور و باشگاهی در راستای این 
قانون شوخی ندارد. مدارکی که مدیران سپولیس استقلال در 
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا بارگذاری کرده  بودند مورد 

بررســی قرار گرفت و با آیین نامه و دستور العمل ها مطابقت 
داده شــد. نتیجه این شــده که در حوزه حقوقی دو باشگاه 
مردود اعلام شدند چرا که سهامدار عمده آنها دولت بود. یکی 
از موارد اصلی و مورد تاکید کنفدراســیون فوتبال آسیا  این 
اســت که دولت ها نباید تیم داری کند و دیگر اینکه سهامدار 
عمده دو باشــگاه نباید یکی باشــد. این یک ایراد اساسی و 
بزرگ  است و با توجه به اینکه مسوولان دو باشگاه پرطرفدار، 
اطلاعات و مدارک را خودشان بارگذاری کرده اند قابل کتمان 

نیست.
مصاحبه های بد موقع

کنفدراسیون فوتبال آسیا حساسیت ویژه ای روی تسویه 
حساب های مالی دارد. هرکسی که می خواهد مجوز حرفه ای 
بگیرد یک ســری الزامات دارد و اگر نداشــته باشــد مجوز 
نمی گیرد. در مورد مســائل مالی نیز AFC بسیار حساس 

است و آنها نباید بدهی داشته باشند.
باشگاه های ایرانی  فصل آینده به آسیا بر می گردند

مصاحبه مدیران استقلال و پرسپولیس یکی از بهانه های 
اصلی برای حذف این تیم از لیگ قهرمانان آســیا محسوب 
می شود، وقتی آنها در تلویزیون از بدهی ها و مشکلات مالی 

حرف می زنند یک سند دقیق و قابل استناد است.
بازگشت به آسیا با یک سال تاخیر

کنفدراســیون فوتبال آســیا سه ســال پیش برای ایران 
جریمــه ۱20 هزار دلاری در نظر گرفت و با توجه به اتفاقات 
اخیر جریمه ای در حدود 2۵0 هزار دلاری برای فوتبال ایران 
پیش بینی می شود و جریمه ۱20 هزار دلاری نیز به آن اضافه 
خواهد شد. شنیده می شــد احتمال محرومیت از مسابقات 
فصــل آینده نیز وجود دارد اما این اتفاق رخ نخواهد داد چرا 
که کنفدراسیون فوتبال آسیا ایراداتی را گرفته که باید برطرف 
شــود. در این باره می توان مثالــی زد، وقتی تیم ها به خاطر 
بدهی پنجره  نقل و انتقالی شان بسته می شود در صورتی که 
بدهی خود را پرداخت کنند پنجره شان باز می شود و حالا با 
رفع ایرادات نمایندگان ایران مجوز حضور دوباره در مسابقات 

فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا را پیدا می کنند.

چرا کیفیت خط دفاعی پرسپولیس نسبت به چند فصل 
گذشته دچار افت شده است؟

به گــزارش گروه ورزشــی مــردم ســالاری، یکی از 
اساسی ترین دلایل موفقیت پرسپولیس در طول این سالها، 

آمار خوب خط دفاعی این تیم بوده است
پرســپولیس با برانکو، کالدرون و خود یحیی، آمارهای 
دفاعی بسیار خوبی را به ثبت رسانده اما این فصل تا هفته 
چهاردهم مسابقات لیگ برتر ۱0 گل دریافت کرده است.

 به نظر می رســد که گل زدن به پرسپولیس دیگر مثل 
گذشته کار سختی نیست و حتی معمولی ترین تیم ها هم 
می تواننــد به راحتی دروازه این تیــم را باز کنند،تیم های 
بحران زده ای مانند تراکتور و شهرخودرو )که در ۱3 هفته 
تنها سه بار توانسته بود به گل برسد( هم به راحتی توپ را 

از روی خط دروازه قرمزها عبور داده اند.
قرمزها در شــرایطی به آمار ۱0 گل خــورده پیش از 
نیم فصل رســیده اند که در طــول ۵ قهرمانی متوالی در 
لیــگ برتر، هرگــز این اتفــاق برای پرسپولیســی ها رخ 

نــداده بود. بدترین آمار این تیــم در نیم فصل اول و طی 
۵ فصل گذشــته، به لیگ برمی گردد که شاگردان یحیی 
گل محمدی با 8 گل خورده بازی های خود را در نیم فصل 
به پایان رســانده رساندند. یحیی در ۱۵ دیدار پرسپولیس 
در این فصل)با احتســاب جام حذفی(، بیشترین تغییرات 
را در خط دفاعی تیمش نســبت به دیگر تیم ها داده است. 
سیدجلال حســینی، فرشاد فرجی، مهدی شیری و وحید 
امیری چهار مدافع پرســپولیس در دو هفته ابتدایی لیگ 
بودند و در هفته سوم، مهدی شیری جایش را به سیامک 
نعمتی داد منتهی پس از شکست مقابل آلومینیوم یحیی 
تصمیم گرفت در بازی مقابل گل گهر تغییر سیستم داده و 

روی به دفاع 3 نفره بیاورد.
ســرمربی قرمزها پس از اینکه به این نتیجه رسید در 
دفــاع 3 نفره نمی تواند خط دفاعی تیمش را به هماهنگی 
لازم برساند سراغ ترکیب سیدجلال حسینی، علی نعمتی، 
مهدی شیری و علی شجاعی رفت که مصدومیت سیدجلال 
حســینی و علی شجاعی باعث شد تا یحیی تصمیم بگیرد 

از نیمه دوم بازی مقابل تراکتور باز هم از فرشــاد فرجی و 
علی نعمتی در قلب دفاع و سعید آقایی و مهدی شیری به 

عنوان مدافع کناری اش بهره بگیرد.
مرور عملکرد تیم های قهرمان لیگ برتر در ادوار گذشته 

یک وجه اشــتراک بســیار مهم را بین آنها نشان می دهد. 
همه این تیم ها در دفاع تیم های بسیار قدرتمندی بوده اند 
و این خصوصیت در پرســپولیس لیگ بیست و یکم دیده 

نمی شود.

قائم مقام اسبق ســازمان تربیت بدنی، گفت: امیدوارم 
مدیــران پیشــین و فعلی فوتبال در خصوص اساســنامه 
فدراســیون سوژه ســازی نکنند و به صورت جدی از این 

مساله خودداری کنند.
امیر واعظ  آشــتیانی در گفت وگو بــا ایرنا در خصوص 
اظهارات برخی مدیران پیشــین فوتبال ایران در خصوص 
اهمیت تایید اساســنامه فدراســیون فوتبــال در مجلس 
شــورای اسلامی، گفت: در ابتدا باید بررسی کنیم و ببینم 
فیفا تا اســفند به فدراسیون فوتبال ایران زمان داده است 
یا خیر. اگر منظور فیفا اسفندماه باشد باید خود مسوولان 

فدراسیون پیگیر شوند تا مشکلات برطرف شود.
وی ادامــه داد: مجلس کارهای بســیار مهمی را مورد 
بررســی قرار می دهد و نمی تواند اولویت خود را به فوتبال 
اختصاص دهد. اگر مســوولان فدراســیون فوتبال زمان 
زیــادی ندارند باید به جــای مصاحبه کــردن، از طریق 

فراکسیون ورزش پیگیر تایید اساسنامه باشند.
مدیرعامل اســبق باشگاه استقلال تهران گفت: مدیران 
فدراســیون فوتبال که مرتب پیگیری تایید اساسنامه در 

مجلس هستند، بررسی کنند که تایید اساسنامه در مجمع 
این فدراسیون چقدر زمان برده است که حالا انتظار دارند 
مجلــس در کوتاه ترین زمان این موضوع را مورد بررســی 
قرار دهد. وی ادامه داد: تمام فدراسیون های دنیا اساسنامه 
خود را به پارلمان کشورشــان می برند و این حق مجلس 
کشــورمان اســت که زمان کافی برای بررسی اساسنامه 

داشته باشد.
قائم مقام ســازمان تربیت بدنــی در خصوص مصاحبه 
برخی مدیران پیشــین فدراســیون، گفت: اینکه افرادی 
دلســوز به دنبال تذکر دادن باشند اتفاق بدی نیست، اما 
امیدوارم بعضی از دوســتان به دنبال سوژه سازی نباشند 
و به صورت جدی از این مســاله خــودداری کنند. ورزش 
ما به آرامش نیاز دارد و بعضی سوژه سازی ها می تواند این 

آرامش را از بین ببرد.
وی ادامــه داد: ایــن روزهــا برخی مدیران پیشــین 
فدراســیون فوتبال صحبت هایی انجام می دهند که سوژه 
ســازی بزرگی بود. باید بدانیم فیفا و کنفدراسیون فوتبال 
آســیا به شدت به دنبال همین سوژه سازی ها است. واعظ 

آشــتیانی اظهار داشــت: فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا 
به دنبال بهانه تراشــی هستند و متاسفانه نگاه سیاسی به 
کشــور ما دارند. آنها سیاست شان برگرفته از اتحادیه اروپا 
و آمریکا است و رفتارهایی دارند که نشان می دهد فیفا به 
دنبال بازی های سیاسی است. وی تاکید کرد: برخی سوژه 
سازی ها به خاطر منافعی است که برخی در فوتبال دارند. 
باید دســت این افراد از فوتبال کوتاه شود تا آرامش به این 

رشته ورزشی بازگردد.
مدیرعامل اســبق استقلال در رابطه با خصوصی سازی 
باشــگاه های پرسپولیس و استقلال گفت: در دوره مدیران 
قبلی وزارت ورزش بارها گفتم جریان خصوصی سازی یک 
بازی سیاسی است و می خواهند برای دولت جدید هزینه 
تراشی کنند و به وزیر ورزش می گویم اصلا وارد بازی های 
تیم قبلی نشود. وی همچنین در خصوص حذف استقلال، 
پرسپولیس و گل گهر از لیگ قهرمانان آسیا، اظهار داشت: 
باید بگویم این اتفاق حاصل بی تدبیری مدیران گذشــته 
است و اگر این اتفاق امروز علنی شده نباید وزارت ورزش 
فعلی را مقصر بدانیم. هرچه برخی در گذشــته کاشته ند، 

امروز برداشــت شد. واعظ آشــتیانی گفت: وزارت ورزش 
در چند ســال گذشــته برای فرار از مالیات؛ نه مجمع، نه 
حسابرســی قانونــی و نه هیچ چیز دیگری بــرای این دو  
باشــگاه برگزار نکرد ولی این را بدانید که برگزاری مجمع 
حداقل این خاصیت را داشــت که مدیران ســابق متوجه 

زیان ده بودن این دو باشگاه می شدند.
وی تاکید کرد: نباید تمام ضعف های خود در ســالیان 
گذشته را به گردن کنفدراســیون فوتبال آسیا بیندازیم. 
فدراســیون فوتبال که می بیند باشــگاه های ما مرتب در 
کنفدراســیون فوتبال آسیا جریمه می شوند، چرا رونوشت 
مجامع باشــگاه ها را نمی خواهد. نظارت ساده بر اقدامات 

می تواند از بروز مشکلات بزرگ جلوگیری کند.

AFC در صورت فراهم کردن خواسته های

باشگاههایایرانیفصلآیندهبهآسیابرمیگردند

نگرانی بزرگ پرسپولیس

 آماری که این فصل تکرار نشده است

واعظ آشتیانی: 

مدیران فوتبال سوژه سازی نکنند، فیفا به دنبال بازی  سیاسی است

 فدراســیون فوتبال در خصوص خبری مبنی بر بدهکار 
شــدن به یک شرکت بابت سفر به لیتوانی سکوت عجیبی 
دارد و کســی توضیح نمی دهد دلیل این هزینه ســنگین 

چیست؟ 
به گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری فارس، در تاریخ 

دهم مهر ســال جاری خبرگزاری فارس در گزارشــی سفر 
شــهاب عزیزی خادم رئیس فدراســیون فوتبال به همراه 
تعــدادی از دوســتانش را به لیتوانی بــه بهانه حضور تیم 
ملی فوتســال در این کشور نقد کرد.  اما هیچ گاه از سوی 
فدراسیون فوتبال شفاف ســازی دقیقی بابت این موضوع 

نشــد. نکته جالب اینجاســت که حتی حســین شریفی 
ســخنگوی فدراســیون فوتبال بعــد از هجمه هایی که به 
این ســفر و همچنین افرادی که در این سفر همراه رئیس 
فدراسیون فوتبال بودند به طرز عجیبی اعلام کرد که کسانی 
که همراه تیم ملی فوتسال بودند، از جیب هزینه می کردند 
و هیچ هزینه ای روی دســت فدراسیون فوتبال نگذاشتند. 
تعداد تیم اعزامی ملی فوتســال به لیتوانی مشخص است. 
مصوبه ورزش 33 نفر بوده و همان تعداد نه بیشتر و نه کمتر 
اعزام شــدند ولی  اگر کسی با هزینه شخصی خودش  آمده 

قدمش روی چشم ما. 
ســخنگوی فدراســیون فوتبال حتی در ادامه وقتی با 
این پرســش روبرو شد که شایعه شده هزینه سفر تیم ملی 
فوتسال با بودجه ۱0 میلیاردی از سوی سازمان لیگ تامین 
شــده این موضوع را به شدت رد کرد و گفت کسانی که بی 
دانش هستند از این صحبت ها می کنند چون تورنمنتی که 

فیفا برگزار می کند هزینه هایش را هم می دهد. 
روزهای قبل اما خبری همراه با ســند منتشــر شد که 
گویای تخلف صورت گرفته از ســوی مهرعلی نایب رئیس 

فدراسیون فوتبال برای انجام این سفر است.
در گزارش منتشر شــده عنوان شده که مهرعلی که تا 
آبــان جاری مدیرعامل شــرکت دی اچ اف ایران در آلمان 
بوده با اســتفاده از بودجه این شــرکت هزینه سفر رئیس 
فدراسیون و دوســتانش  را پرداخت کرده و اکنون شرکت 

توســعه بازرگانی برنا با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال 
خواستار برگرداندن این هزینه شده است.

نکته جالب اینجاســت که فدراسیون فوتبال در این باره 
سکوت اختیار کرده و بابت مطلب منتشر شده هیچ واکنشی 
نشــان نمی دهد. جای تعجب اســت که چگونه فدراسیون 
فوتبال درحالی که در همان وقت بابت این سفر مورد انتقاد 
قرار گرفت اکنون که اســنادی بابت مقروض شدن به یک 
شرکت برای انجام این سفر منتشر شده این چنین خود را به 
راه دیگر زده و انگار نه انگار این وسط تخلفی صورت گرفته 
اســت. اگر فدراسیون معتقد است که در سفر به لیتوانی به 
همراه دوســتان و یاران تخلف مالی انجام نشده پس سند 
منتشــر شده و خواســته مدیرعامل شــرکت مذکور بابت 
چیست و چرا فدراسیون باید نزدیک به 32 هزار یورو بدهکار 
باشد؟چرا باید نایب رئیس فدراسیون فوتبال برای سفری که 
خروجی آن هم مشــخص نشد دست به چنین کاری بزند؟ 
برداشت هزینه از بیت المال برای سفری دورهمی این قدر 
ضرورت داشــت که حتی دوســتان خود را ملزم به توضیح 

هم نمی دانند؟
به نظر می رســد بیش از هر زمــان دیگری می طلبد که 
نهادهای نظارتی بر امور مالی این فدراســیون ورود کنند تا 
شــفاف سازی شود این پول ها چرا و چطور هزینه می شوند 
و اکنون چرا باید فدراســیون بــه عنوان یک ارگان حقوقی 

بدهکار سفر اشخاص با نیت های غیر فوتبالی باشد؟

ریخت و پاش میلیاردی از جیب مردم در تور تفریحی عزیزی خادم و یاران!

معــاون ورزش قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان با بیان 
اینکه در جریان بحث حذف استقلال و پرسپولیس از لیگ 
قهرمانان آسیا نیســت، گفت: هنوز تصمیمی برای تجدید 

انتخابات فدراسیون تکواندو گرفته نشده است. 
به گــزارش خبرنگار مهر، محمد پولادگــر بعد از پایان 
انتخابات فدراســیون شــنا، شــیرجه و واترپلو تاکید کرد: 
انتخابات خوب و بدون حاشیه ای بود. شنا از رشته های پایه 
ما و تاثیرگذار در سایر رشته های ورزشی است. شنا در حوزه 
قهرمانی جزو رشته های پرمدال است. امیدوارم با سابقه ای 
که آقای رضوانی دارد تصمیمات درست و منطقی بگیرد تا 

شاهد بالندگی این رشته باشیم. وی که در انتخابات ریاست 
فدراسیون تکواندو عرصه را به هادی ساعی واگذار کرده بود، 
در واکنش به خبر احتمال تجدید انتخابات این فدراسیون 
تاکید کرد: هنوز تصمیمی گرفته نشــده است. من اطلاعی 

ندارم.
معاون جدید وزیر ورزش از صحبت درباره حذف استقلال 
و پرســپولیس از لیگ قهرمانان آســیا هم خودداری کرد و 
افزود: مرا معذور بدارید چون اطلاعات جامعی ندارم که برای 

مردم توضیح بدهم.
پولادگر در پاســخ به ســئوالی مبنی بر دلیل تعویق در 

انتخابات چند فدراســیون و شــائبه عدم تایید صلاحیت 
گزینه های مدنظر وزارت ورزش برای این انتخابات گفت: نه 
این طور نیست. به جز تیراندازی زمان برگزاری سایر مجامع 

بقیه اعلام شد.
وی با بیان اینکه انتخابات فدراســیون اسکیت 2 بهمن 
برگزار می شود، مطرح شدن مباحث حاشیه ای در خصوص 
تعویق انتخابات سایر فدراســیون ها را کم لطفی دانست و 
گفت: دلیل خاصی نمی دانم که -برای تعویق انتخابات چند 
فدراســیون- اعلام کنم. اگر این در یک پروسه غیر معمول 
می افتاد، شرایط دیگری بود. الان فقط یک تاخیر در تاریخ 

است. هیچ شائبه ای نیست. ان شاءالله که انتخاباتشان برگزار 
می شود.

معاون وزیر ورزش در پاسخ به سئوالی مبنی بر احتمال 
حذف تیم ملی فوتبال ایران در صورت صعود به مســابقات 
جام جهانی 2022 قطر تصریح کرد: نمی دانم. اینکه خبری 
که خودتان نمی دانید هســت یا نیست را سئوال کنید… 
قطعاً ان شــاءالله این اتفــاق رخ ندهد. همه تلاشــمان را 

می کنیم این اتفاق نیافتد.
پولادگر در خصوص فدراســیون وزنه برداری هم گفت: 

تصمیم درباره این فدراسیون در آینده گرفته می شود

واکنش پولادگر به احتمال حذف تیم ملی و تکرار انتخابات تکواندو


